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فکـر می کنـم سـال ۱۳۷۰ بـود کـه بـرای رقابت هـای جـام 

رمضـان بـه امـارات رفتیـم و یـک دیدار نمادیـن را برگزار کردیم 

کـه قبـل از برگـزاری مسـابقه فرصتـی پیـش آمـد تـا بـا ایـن 

بازیکـن غنایـی عکـس بگیریـم. بـازی بـا سـتارگان دنیـا بـود، 

آنهـا در یـک تیـم حضـور داشـتند و در تیـم دیگـر هـم مـا بازی 

می کردیـم. بـازی مقابـل تیـم عابـدی پلـه و دیـدار با او بسـیار 

لذت بخش بود و سـفر خاطره انگیزی را پشـت سـر گذاشـتیم. 

نکتـه جالـب اینکـه بعـد از مسـابقه ایـن بازیکـن از نحـوه بازی 

بچه هـای مـا بسـیار تعریـف و تمجیـد کرده و درمجمـوع دیدار 

و سـفر خیلـی خوبـی را در آن سـال پشـت سـر گذاشـتیم و بـه 

قولـی خیلـی خوش گذشـت. 

ازشرایطبادرانچهخبر؟گفتهمیشودتعدادکروناییهای

اینتیمبیشترازهرتیمدیگریاستوانگارشرایطدرتیم

شماخطرناکاست.

الان تسـت کرونـای هشـت بازیکـن بـادران مثبت اعلام شـده و 

ایـن تعـداد بایـد حـدود ۱۰ روز تـا دوهفتـه در قرنطینه باشـند. 

اصـلا آمدیـم و تسـت همـه بازیکنـان منفی شـد، اما در آسـتانه 

رقابت ها تسـت چند بازیکن مثبت اعلام شـود آن زمان چه کار 

بایـد بکنیـم؟ هرچنـد تـا آن زمـان هم بایـد چندیـن مرتبه دیگر 

تسـت بدهیـم و مشـخص نیسـت درنهایـت چـه اتفاقـی خواهد 

افتـاد. از سـوی دیگـر بـه اعتقاد مـن هیچ کـدام از پروتکل های 

بهداشـتی را رعایـت نمی کنیـم و اصـلا نمی توانیم رعایت کنیم 

و هرکـس هـم ادعـا کنـد کـه می تواند همـه پروتکل هـا را رعایت 

کنـد، دروغ می گویـد. درهرصـورت بایـد مرجعی باشـد که همه 

تسـت ها در آنجـا انجـام شـده و این طـور نباشـد کـه هـر تیـم 

در یـک آزمایشـگاه تسـت بدهـد کـه مثـلا مـا تسـت ۷۵۰هـزار 

تومانـی بدهیـم و یـک تیـم دیگر تسـت ۱۰۰هـزار تومانی! این 

درحالـی اسـت کـه بـا ایـن وضـع رعایـت پروتکل هـا غیرممکـن 

اسـت پاسـخ تسـت همـه بازیکنـان و کادرفنـی منفـی باشـد و 

مطمئـن باشـید حـدود یک سـوم تـا یک چهـارم از هـر تیمـی 

صددرصـد کرونـا دارنـد. این موضوع دیگـر در جامعه نمود دارد 

و همـه آن را می بیننـد. 

برخیهمعقیدهدارندکهبعضیباشگاههاتستکرونای

بازیکنـانوکادرخـودرابهصـورتعمـدیمثبـتاعـام

میکننـدوبهنوعـیاصطـاحکرونانماییرابهکارمیبرند.

بحـث ایـن صحبت هـا نیسـت، بلکـه بحـث این اسـت کـه اصلا 

نمی تواننـد ایـن پروتکل هـا را رعایت کنند. بعد شـما می گویید 

کرونانمایی! کدام کرونانمایی؟ الان در همان محیط کار شـما 

هـم کـه حضـور داریـد اگـر ۱۰ نفر نشسـته باشـند سـه تـا چهار 

نفـر ناقلنـد، اما چون خفیف اسـت خودشـان خبـر ندارند! الان 

از تیـم مـا کسـانی کـه کرونـا گرفته انـد، اشک شـان درآمـده و 

می گوینـد مـا سـالم بودیم. درهرصورت طبق سیاسـتگذاری ها 

بایـد ۷۰ درصـد مـردم دنیـا بـه ایـن بیمـاری مبتـلا شـوند، امـا 

الان کـه صحبـت از بـازی در کشـورمان می شـود یـک مقـدار 

سیاسـی بازی هـم دخیـل اسـت، امـا در کشـوری مثـل آلمـان 

مباحـث اقتصـادی اهمیـت دارد، آن هـم چـون تیم هایشـان 

خصوصـی هسـتند و اگـر ادامـه ندهنـد ورشکسـت می شـوند. 

آنهـا منبـع درآمـد دارنـد، امـا منبـع درآمـد مـا چه کسـی اسـت 

و چـه کسـی یـک قـران بـه فوتبـال می دهـد؟ اصـلا فکـر کنیـد 

تسـت همـه بازیکنـان منفـی شـد، امـا در آسـتانه مسـابقات به 

یکباره یک سـوم تیم تست شـان مثبت شـود پس با این وضعیت 

نمی شـود بازی هـا را برگـزار کـرد. 

یعنیاعتقادداریدبایدادامهلیگراتعطیلکرد؟

 خیـر، مـن می گویـم یک فکـر خوب باید کننـد و ادامه رقابت ها 

را چند ماه دیگر از سـر بگیرند. همین الان وزیر بهداشـت اعلام 

کـرده کـه وضعیـت بسـیار بدتـر شـده و انـگار یک سـری توهـم 

عـادی شـدن شـرایط را دارنـد، در حالـی کـه جـان انسـان ها 

ارزشـمند اسـت و باید مسـائل مختلف را درخصوص حفظ جان 

مـردم رعایـت کـرد. اگـر هم جـان مردم اهمیتی نـدارد که هیچ؛ 

بازی هـا را ادامـه بدهند. 

یـکمقـدارهـمدرمـوردوضـعروزفوتبـالصحبـتکنید.

ایـندرحالـیاسـتکهبهخاطرتعللدراصاحاساسـنامه

شـایدتعلیقشویم.

 من هم در اخبار در این خصوص چیزهایی شـنیده ام، بالاخره 

بایـد اساسـنامه اصـلاح شـود و بایـد آنچه را فیفـا می خواهد در 

اساسـنامه مان اعمال کنیم. باید این تغییرات را در اسـرع وقت 

بدهیـم. البتـه نمی خواهـم خیلـی بـه ایـن مسـائل ورود کنـم، 

چون اطلاعاتم زیاد نیسـت و الان موضوع بحث ادامه رقابت ها 

و جـان و سـلامت بازیکنـان و خانواده هایشـان اسـت. مـا الان 

خودمان شـانس صعود داریم، چون از هشـت بازی باقی مانده 

سـه بازی بـا حریفـان مسـتقیم در زمیـن خودمـان اسـت و اگـر 

حتـی یـک بـازی را هـم ببریـم راحـت صعـود می کنیـم، البتـه 

اصـلا بحـث صعـود و سـقوط مطرح نیسـت، ۳۲ سـال این همه 

بـالا و پاییـن بودیـم، کجـا را گرفتیـم؟ امـا الان سـلامتی مهـم 

اسـت و اگـر جان انسـان ها ارزشـمند اسـت که رقابت هـا برگزار 

نشـود، اگر هم اهمیتی ندارد که مسـابقات از سـر گرفته شـود. 

درمـوردتیـمملـیوشـرایطایـنتیـمصحبـتکنیـم.فکـر

نمیکنیـدبعـدازکـیروشیـکمقـدارشـرایطایـنتیـم

بیسروسـامانشـد؟

 هـر کسـی هـر تصمیمـی در راس فوتبـال بگیـرد، چـون بایـد 

قانـون رعایـت شـود مـن بـه شـخصه تمکیـن می کنـم. اصـلا 

مربـی مـا الان اسـکوچیچ نباشـد و هرکـس دیگـری هـم باشـد 

مـن تمکیـن می کنـم، چـون بالاخـره تیـم ملـی اسـت و بایـد به 

آن احترام گذاشـت، نه انتقادی دارم و نه بحثی، چون دردی را 

دوا نمی کنـد. مـا می خواهیـم تیـم ملـی موفق باشـد، اما اینکه 

الان بخواهیم به تیم ملی انتقاد کنیم، دیگر کار از کار گذشته 

و اسـکوچیچ روی نیمکت تیم ملی نشسـته و ثابت شـده اسـت. 

دیگـر مـن چـه بگویـم؟ بگویـم ایـن مربـی بـه درد نمی خـورد یـا 

فـرد دیگـری خوب اسـت؟

فکـــرنمیکنیدبعدازویلموتـــس،یکمربیداخلیبرای

سرمربیگریتیمملیبیشترجوابمیداد؟

 من قبلا هم گفته بودم که علی دایی تیم نداشت و می توانست 

سرمربی تیم ملی شود. مگر با محمد مایلی کهن به جام ملت های 

آسیا نرفتیم، در شرایطی که هیچ کس ما را حساب نمی کرد، اما 

در همان مسابقات ۶ گل به کره جنوبی زدیم و عربستان و بقیه 

تیم هـــا را هم بردیم. ما توانایی اش را داریم. الان علی دایی تیم 

نداشت و می توانستند تیم ملی را به او بدهند و قطعا هم نتیجه 

می گرفت. دیگر مقابل عمان، اردن و ازبکستان هم نتیجه نگیریم 

که وای بر فوتبال ما، اینها اصلا تیم نیســـتند و حریف محسوب 

نمی شوند که آدم به خاطر آنها دغدغه خاطر داشته باشد. 

پسچراباویلموتسمقابلعراقوبحرینآننتایجبهدست

آمد؟

یک موقع هم چنین نتایجی به دست می آید، ما زمان کی روش 

هم به عراق باختیم، آن هم در جام ملت های آسیا و در مهم ترین 

مرحله؛ ایرادی ندارد، چون برد و باخت در فوتبال امری طبیعی 

به شـــمار می رود. اما ویلموتس همانی است که بعد از یکی دو 

هفته همه درمورد عملکردش به به و چه چه می کردند و می گفتند 

تیم ملی چه هجومی بازی می کند و ما عاشق ویلموتس هستیم. 

بالاخره آدم نباید حرف ها را یادش برود. 

وقتیاسمف.کافهامطرحشدیکسریبهناحقبهپای

بقیهایندســـتازمربیانسوختند.نمیخواهیدبعداز

چندسالدربارهاینموضوعصحبتکنید؟

اصلا حق و ناحق ندارد! حق و ناحق را مردم باید قضاوت کنند. 

من نمی گویم حق یا ناحق هستم، اما آنهایی که این موج را راه 

انداختند الان کجا هستند؟ آدم هایی که زدند و بردند و گفتند 

نماینده برخی جاها هستیم الان کجا هستند؟ چرا کمیسیون 

اصل ۹۰ پرونده این آدم ها را رو نکرد؟ 

هیچموقعحســـرتنخوردیدکهدرفوتبالایرانسرمربی

یکیازدوتیماستقالوپرسپولیسنشدید؟

 اصـــلا و ابدا من تا آخر عمرم نه به اســـتقلال مـــی روم و نه به 

پرسپولیس. حسرتش را هم ندارم که سرمربی این دو تیم نبوده 

و نمی شـــوم. من پاسی هستم و اگر الان پاس دوباره احیا شود 

حاضرم مجانی سرمربی این تیم شوم. 

اقدامیهمبرایاحیایپاسشده؟

با چند نفر صحبت کرده ایم و ان شاءالله قرار شده است عنایتی 

از طرف برخی دوستان بشود تا این امر اتفاق بیفتد و این اتفاق 

هم خواهد افتاد و مطمئن باشید پاس برمی گردد. 

کاظمیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:مطرحکنندگانموجف.کافهاخوردندوبردندولیپروندهشاندرکمیسیوناصل۹۰رونشد!
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ورزش

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

پرسپولیسی ها با اینکه موفق شده اند در چندنوبت مبالغی را در مدت زمان کم از 

کارگزار خود دریافت کنند اما هنوز نتوانسته اند با یک مدیریت درست بر این پول ها و 

برنامه ریزی دقیق و اولویت بندی طلبکاران، کاری کنند که این تیم به ساحل آرامش 

برسد و بتواند برای رسیدن به چهارمین قهرمانی پیاپی قدم های موثری بردارد. 

مهم ترین دغدغه این روزهای هواداران پرســـپولیس بعد از موضوع برگزاری لیگ 

نوزدهم به آینده بازیکنان خارجی تیم شـــان مربوط می شود، چراکه با اعلام وزارت 

ورزش و جوانان سرخابی ها برای فصل بعد اجازه جذب بازیکن خارجی ندارند و تنها 

می توانند نسبت به تمدید قرارداد بازیکنان فعلی خود اقدام کنند. 

اما وقتی هواداران متوجه می شـــوند که مهم ترین خارجی تیم شان )بشار رسن( 

زیر ۱۰درصد دریافتی داشـــته و برای فصل آتی از کشورهای حاشیه خلیج فارس 

پیشنهادهای اغواکننده ای دریافت کرده، این نگرانی برایشان ایجاد می شود که 

شاید باز هم سیاست هایی در دستورکار قرار گرفته تا مثل مربیان خارجی، سرخابی ها 

را از حضور بازیکن خارجی هم خالی کنند. 

قولهفتمخردادوآرامکردناوضاع

در مدت زمانی که بازیکنان در قرنطینه حضور داشتند، خارجی های لیگ برتر هم 

اکثرا به کشورهای خود سفر کردند تا با تعیین تکلیف درخصوص آینده لیگ برای 

بازگشـــت به ایران برنامه ریزی کنند. در این بین، خارجی های پرسپولیس قبل از 

رفتن موفق نشدند پولی از باشگاه دریافت کنند تا با دست خالی به کشورهایشان 

بازگشته و منتظر اقدام مدیران تیم شان بمانند. 

بدقولی های فراوان مدیران گذشته و البته حال پرسپولیس باعث شد زمزمه هایی 

مبنی بر عدم بازگشت بشار رسن و اوساگونا به تهران به گوش برسد و مدیران سرخ 

بـــرای اینکه از این اتفاق جلوگیری کنند، خیلی زود با مدیران برنامه این ۲ بازیکن 

نشستی را برگزار کردند و این قول را به آنها دادند که نهایتا تا هفتم خردادماه بخش 

قابل توجهی از طلب ایـــن بازیکنان را پرداخت کنند تا به این ترتیب اعتراض آنها 

کمتر به گوش برسد. 

مطابق قرار قبلی مدیران پرسپولیس باید تا چهارشنبه هفته گذشته پول خارجی ها 

را آماده کرده و با دادن تضمین به مدیران برنامه شان، زمینه حضور آنها را در تمرینات 

مهیا می کردند، اما این بار هم اتفاقی رخ نداد تا رسن و شاید اوساگونا برای بازگشت 

تعلل بیشتری به خرج دهند. 

تاریخ بعدی که مدیران برای آماده کردن پول رسن و اوساگونا و البته رادوشویچی 

که این روزها در ایران است و کسب عنوان دروازه بان اول تیم برایش به پول ارجحیت 

دارد، شنبه هفته جاری بود که البته بد نیست بدانید مدیر باشگاه آن روز را به صحبت 

در جلسه هیات مدیره گذرانده و با توجه به زمان بالایی که این جلسات می طلبد، 

پرداخت این پول باز هم منتفی شد!

خاطرهتلخیکهبرایسرخهازندهمیشود

پرسپولیسی ها بعد از پایان لیگ هجدهم این دغدغه را داشتند که باشگاه به هرشکل 

ممکن طلب برانکو و دستیارانش را پرداخت کرده و آنها را مجاب کند که برای فصل 

آتی هم هدایت سرخ های پایتخت را برعهده داشته باشند. 

اما علی رغم تمام تلاش ها، تنها موفق شـــدند تا ۵۰۰ هزار یورو از این بدهی را به 

برانکو بپردازند و البته این قول را به مربی کروات خود دادند که در ایام تعطیلات و 

استراحت پایان فصل، بعد از مهیا کردن مابقی بدهی باشگاه زمینه را برای بازگشت 

این مربی آماده کند. 

اما بعد از آن هواداران تنها شـــاهد نامه های اتمام حجت برانکو و البته وعده های 

سرخرمن مدیران باشگاه بودند و شاید جمله معروف »پول حاضر است، برانکو بیاید 

پولش را ببرد!« یادآور خاطرات تلخی برای ســـرخ ها باشد که به نظر می آید این بار 

درخصوص بازیکنان خارجی درحال تکرار شدن است. 

پاسخبدقولیهایامروزدرفصلنقلوانتقالات!

امـروز و فـردا کردن هـای مدیران پرسـپولیس برای پرداخت پـول بازیکنان خارجی 

شـاید در ایـن فصـل بـه ایـن تیـم ضربه نزند، اما قطعـا با پایین آوردن شـأن و اعتبار 

باشـگاه می توانـد بـرای تصمیم گیـری ایـن بازیکنان در فصل آتی تاثیرگذار باشـد 

و در اصـل سـرخ ها ضربه هـای ایـن بدقولـی را در فصـل نقل وانتقـالات می خورند، 

به خصـوص درمـورد بشـار رسـن کـه به واسـطه درخشـش در لبـاس پرسـپولیس و 

همچنیـن تیـم ملـی عـراق، ایـن روزهـا مشـتری های زیـادی در خـارج از ایـران و 

حتـی ایـران پیدا کرده اسـت. 

در بیـن خارجی هـای ایـن روزهـای پرسـپولیس، بشـار رسـن جایـگاه ویـژه ای بین 

هـواداران دارد و بـا توجـه بـه تعصبـی که روی پیراهن سـرخ داشـته و معرفت هایی 

کـه در شـرایط مختلـف بـه خـرج داده، یکـی از محبوب تریـن خارجی هـای تاریـخ 

باشـگاه به شـمار مـی رود و از ایـن حیـث، مهیـا کـردن شـرایط مانـدن ایـن بازیکن 

برایشـان از اهمیـت ویـژه ای برخوردار اسـت. 

ایـن موضـوع درخصـوص رادوشـویچ هـم صـدق می کنـد اما به واسـطه تمدید این 

بازیکـن در زمـان مدیریـت انصاری فـرد و همچنیـن اهمیـت کمتـر ایـن بازیکن به 

مسـائل مالـی باعـث شـده سـرخ ها کمتـر از بابـت گلـر کـروات احسـاس نگرانـی 

داشـته باشند. 

رغبتی:معادلریالیپولخارجیهاآمادهاست

نقدیپرداختمیکنیم!

ظاهـرا یکـی از مـواردی کـه در جلسـه هیات مدیـره روز شـنبه باشـگاه پرسـپولیس 

درخصـوص آن بحـث و تبادل نظـر شـد، همیـن پولـی اسـت کـه بایـد بـه بازیکنان 

خارجـی پرداخـت شـود و این طـور بـه نظـر می رسـد کـه در ایـن جلسـه طرفیـن بر 

سـر نحـوه پرداخـت و همچنیـن مبلـغ ایـن پرداختـی بـه جمع بندی رسـیده اند. 

بـرای آگاهـی از ایـن موضـوع بـا علـی رغبتی یکـی از اعضای هیات مدیره باشـگاه 

پرسـپولیس هـم کلام شـدیم. او درمـورد اینکـه چـه زمانـی قـرار اسـت پرسـپولیس 

بدهی اش را به خارجی های تیمش بپردازد، به »فرهیختگان« گفت: »خوشبختانه 

پـول بازیکنـان خارجـی تامیـن شـده اسـت و مـا منتظریم کـه آنها به تهـران بیایند 

و پـول خـود را دریافـت کننـد. البتـه ایـن را بگویـم که این پول معـادل ریالی بدهی 

پرسـپولیس بـه خارجی هایـش اسـت و در فرصـت باقی مانـده تـا بازگشـت ایـن 

بازیکنـان بـه تهـران آن را تبدیـل به ارز می کنیـم و از این بابت جای هیچ نگرانی ای 

وجـود نـدارد.«  او همچنیـن درمـورد شـایعاتی که درخصوص توافق پرسـپولیس با 

بودیمیر و برانکو به گوش می رسد، تاکید کرد: »یک سری اقدامات انجام داده ایم 

کـه از شـما اجـازه می خواهـم فعـلا درمـورد آن صحبت نکنیـم و بگذاریـم هر زمان 

کـه مثـل الحاقیـه جدیـد در موضـوع کارگزار به سـرانجام رسـید، آن را رسـما اعلام 

کنیـم. مـن فکـر می کنـم کار انجام شـده ارزشـمند اسـت. ترجیح ما این اسـت که 

کار را انجـام بدهیـم و بعـد درخصـوص آن حـرف بزنیـم و صحبـت کردن قبـل از آن 

چنـدان جلوه خوبی نـدارد.« 

گزارش

گزارش»فرهیختگان«ازآخرینبرنامههایپرسپولیسبرایپرداختپولخارجیهایقبلیوفعلی

رغبتی:معادلریالیپولخارجیهاآمادهاست،نقدیپرداختمیکنیم!
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